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Z opóźnieniem zapowiadana wcześniej relacja dźwiękowa z posiedzenia połączonych komisji
Rady Miejskiej w dniu 27 października 2014 r.

  

  

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów p. Jarosław
Orzyłowski.

  

Ta część zawiera:

  

- porządek;
 - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  obniżenia ceny żyta do podatku rolnego ( wniosek
burmistrza – 48 zł , wniosek radnego Dmowskiego o obniżenie do 45 zł, radny Danielak –
pozostawić podatek na poziomie ubiegłego roku – 47 zł);  - głosowanie ( Komisja Oświatowa –
4 za pozostawieniem na poziomie 47 zł: Komisja rewizyjna – 45 zł  4 głosy za ;   Gospodarcza –
45 zł – 3 radnych) – większość (8 radnych) za 45 zł;

  

- obniżenie średniej ceny drzewa do wymiaru podatku rolnego) – propozycja 158, 48 zł za 1 m3
drzewa; propozycja burmistrza o zwiększenie o 2 % (161,65), Dmowski – pozostać przy
obowiązującej stawce. ;

  

- opiniowanie projektu uchwały w sprawie  opłat lokalnych na 2015 rok;

  

- opiniowanie stawek podatkowych od środków transportowych.

  

- zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie. (nastąpił zwrot 70 tys.  z inwestycji
drogowej w Piórach Pytkach; dyskusja na którą drogę przeznaczyć te pieniądze);(wniosek
radnej Pogorzelskiej 
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{mp3}27102014_cz1{/mp3}

  

W tej części dalsza część dyskusji dotyczącej inwestycji drogowej.

  

(wystąpienie p.Hawryluk);  polemika p. Danielaka,

  

{mp3}27102014_cz2{/mp3}

  

  

W części trzeciej dyskutowano :

  

- wniosek radnej Pogorzelskiej;
 - propozycje inwestycji drogowych na 2015 r.;

  

Głosowanie:  za wnioskiem p. Pogorzelskiej (4+4+3)=11 radnych

  

{mp3}27102014_cz3{/mp3}

  Sprawy różne:
    
    1. 1.Sprawa nagród dla nauczycieli – pytanie radnego Jerzego Danielaka  

  

(Dygresja: w gminie Mordy sprawa nagród jest sprawą wstydliwą, gdyż od lat nie publikuje się
nazwisk wyróżnionych pedagogów. Nie wiadomo tylko dlaczego jest to sprawa wstydliwa i kto
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się wstydzi: czy nagradzający czy nagradzani. Oczywiście nie chodzi o wysokość nagrody – to
jest objęte ochroną danych. W roku bodajże 2012 zwróciłem się z zapytaniem do ówczesnego
burmistrza o listę nagrodzonych nauczycieli i taką listę otrzymałem w celu publikacji w moim
piśmie „Goniec Gminny”.  Numer listą poszedł do druku  i wtedy otrzymałem nową informację,
iż takiej listy nie można publikować ze względu na ochronę danych (musiałem w
wydrukowanych już numerze informację tę zaklejać). Było to i jest niezrozumiałe. W 
większości gmin wręczanie nagród – a nagroda jest przecież zaszczytem –odbywa się
uroczyście, na akademiach a listy są publikowane. Sama Pani Przewodnicząca dodała podczas
tego posiedzenia, że nawet Akademia Podlaska zamieszcza listy nagrodzonych na swojej
stronie internetowej. U nas była okazja bo po raz pierwszy od wielu lat nauczyciele i pracownicy
oświaty uczestniczyli  w gminnej akademii w MGOK. Nagród za dobrą pracę chyba nie należy
się wstydzić?

  

{mp3}27102014_cz4{/mp3}
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